



Date: 12 February 2025
Ref: AFS/DFM/RAA-05/2025

التاريخ: 12 فبراير 2025
المرجع: AFS/DFM/RAA-05/2025

H.E Waleed Saeed Al Awadi
Chief Executive Officer
Securities and Commodities Authority
Abu Dhabi – United Arab Emirates

الموقر
سعادة وليد سعيد العوضي
الرئيس التنفيذي
هيئة الأوراق المالية والسلع
أبوظبي – الإمارات العربية المتحدة

Mr. Hamed Ahmed Ali
Chief Executive Officer
Dubai Financial Market
Dubai, UAE

الموقر
السيد/ حامد أحمد علي
الرئيس التنفيذي
سوق دبي المالي
دبي – الإمارات العربية المتحدة

Greetings,

تحية طيبة وبعد،

**Subject: Results of the Board of Directors meeting
of Al Ansari Financial Services PJSC (the
"Company")**

**الموضوع: نتائج اجتماع مجلس إدارة الأنصاري للخدمات
المالية ش.م.ع ("الشركة")**

Further to our letter dated 10 February 2025, notifying your good selves of the Board of Directors meeting of the Company, this is to bring to your kind attention the Company's Board of Directors held its meeting on Wednesday, 12 February 2025 at 4:00 pm. and the following have been approved

بالإشارة الى كتابنا المؤرخ 10 فبراير 2025، والذي تم فيه إخطار سعادتكم بموعد اجتماع مجلس إدارة الشركة، نود أن نحيط سعادتكم علماً بأن مجلس إدارة الشركة اجتمع يوم الأربعاء الموافق 12 فبراير 2025 في تمام الساعة الرابعة بعد الظهر. وقد تمت الموافقة واعتماد ما يلي:

- 1- The annual audited financial statements of the Company for the financial year ended 31st December 2024.
- 2- To call the annual general assembly meeting of the Company (the "General Assembly") to convene on Thursday, 20 March 2025, subject to obtaining the approval of the Securities and Commodities Authority ("SCA").
- 3- The agenda of the General Assembly meeting for the financial year ended 31 December 2024, subject to obtaining the approval of SCA.

- 1- البيانات المالية السنوية المدققة للشركة عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2024.
- 2- الدعوة لعقد اجتماع الجمعية العمومية السنوية للشركة ("الجمعية العمومية") يوم الخميس الموافق 20 مارس 2025، شريطة الحصول على موافقة هيئة الأوراق المالية والسلع ("الهيئة").
- 3- جدول أعمال اجتماع الجمعية العمومية السنوية للشركة للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2024، شريطة الحصول على موافقة الهيئة.



- 4- Raise a recommendation to the General Assembly to approve the distribution of cash dividend amounting to AED 315,000,000 (being 4.2 fils per share) representing 420% of the Company's paid-up share capital for the year 2024. The total cash dividend of AED 315,000,000 comprises of interim dividend of AED 157,500,000 that has been paid to the shareholders in October 2024 and final dividend of AED 157,500,000 to be after the approval of the shareholders meeting in March 2025.
- 4- رفع توصية للجمعية العمومية لتوزيع أرباح نقدية قدرها 315,000,000 درهم إماراتي (بواقع 4.2 فلس للسهم الواحد)، والتي تمثل نسبة 420% من رأس مال الشركة المدفوع. وتتألف الأرباح النقدية الإجمالية البالغة 315,000,000 درهم إماراتي من توزيعات أرباح مرحلية بقيمة 157,500,000 درهم تم دفعها للمساهمين في أكتوبر 2024 وتوزيعات أرباح نهائية بقيمة 157,500,000 درهم سيتم دفعها بعد موافقة اجتماع المساهمين في مارس 2025.
- 5- Strategic projects, regular matters and other business of the Company.
- 5- مشاريع استراتيجية، وأمور اعتيادية، وما استجد من أعمال الشركة.

Sincerely,

مع أطيب التحيات،

محمد بيطار
نائب الرئيس التنفيذي
Mohammad Bitar
Deputy Chief Executive Officer

